

The 9th International Conference on Cyber Security and Information Engineering
第九届网络安全与信息工程国际会议 (ICCSIE2024)

Brief Program

September 15, 2024 (UTC+8) VooV Meeting	
Meeting Link: https://meeting.tencent.com/dm/x31Kpq7GgwL2	
Meeting ID: 416-571-925	
09:00-12:00	Opening Ceremony & Keynote Speeches
09:00-09:10	Opening Speech
09:10-09:40	Keynote Speech 1: Prof. Ljiljana Trajkovic, Simon Fraser University, Canada Title: Data Mining and Machine Learning for Analysis of Network Traffic
09:40-10:10	Keynote Speech 2: Prof. Haibin Zhu, Nipissing University, Canada Title: E-CARGO/RBC: A High-Level Computational Model/Methodology for the Complex World in Era of AI
10:10-10:40	Keynote Speech 3: Prof. Anand Nayyar, Duy Tan University, Vietnam Title: LLM Security: Can Large Language Models be Hacked?
10:40-11:10	Keynote Speech 4: Prof. Xiangjie Kong, Zhejiang University of Technology, China Title: Mobile Crowdsourcing: Towards Smart Cities
11:10-11:40	Keynote Speech 5: Prof. Liyana Shuib, Universiti Malaya, Malaysia Title: To be determined
11:40-12:10	Keynote Speech 6: Prof. Danilo Avola, Sapienza University of Rome, Italy Title: Wi-Fi Signals for Person Re-Identification and human Silhouette and Skeleton Synthesis
12:10-14:00	Lunch Break
14:00-16:00	Oral Presentation
16:00	Closing 闭幕式

*This version of the schedule may still undergo minor adjustments or updates prior to the conference.

<p>2024 年 9 月 15 日（北京时间） 腾讯会议</p> <p>入会链接: https://meeting.tencent.com/dm/x31Kpq7GgwL2</p> <p>会议室 ID: 416-571-925</p>	
09:00-12:00	开幕式+主讲报告
09:00-09:10	开幕致辞
09:10-09:40	<p>主讲报告 1: Prof. Ljiljana Trajkovic, 加拿大西蒙菲莎大学 主讲题目: 网络分析的数据挖掘和机器学习</p>
09:40-10:10	<p>主讲报告 2: Prof. Haibin Zhu, 加拿大尼皮辛大学 主讲题目: E-CARGO/RBC: 人工智能时代复杂世界的高级计算模型/方法</p>
10:10-10:40	<p>主讲报告 3: Prof. Anand Nayyar, 越南维新大学 主讲题目: LLM 安全: 大型语言模型会被黑客攻击吗?</p>
10:40-11:10	<p>主讲报告 4: 孔祥杰教授, 浙江工业大学 主讲题目: 移动众包: 迈向智慧城市</p>
11:10-11:40	<p>主讲报告 5: Prof. Liyana Shuib, 马来西亚大学 主讲题目: 待定</p>
11:40-12:10	<p>主讲报告 6: Prof. Danilo Avola, 意大利罗马大学 主讲题目: 利用 Wi-Fi 信号进行人员重新识别以及人体轮廓与骨架合成</p>
12:10-14:00	午休
14:00-16:00	口头汇报
16:00	闭幕式

*此版本的日程安排在会前仍可能进行微调或更新。